
1 
 

 
    PROTOKÓŁ Nr  95/2017 

posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 
odbytego w dniu 14 września 2017 roku godz. 13:30 

 
W posiedzeniu udział wzięli: 
1. Mirosław Ślifirczyk - Starosta Radomski 
2. Leszek Margas                 - Wicestarosta Radomski 
3. Marek Jarosz  - Członek Zarządu 
4. Adam Siczek                     - Członek Zarządu 
oraz 
Renata Mazur          - Sekretarz Powiatu  
Joanna Wontorska  - Skarbnik Powiatu 
 (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
 
 

Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  powitał członków Zarządu. Serdecznie podziękował 
wszystkim, którzy angażowali się w organizację Dożynek Powiatowych, czyli partnerom z 
Gminy i Miasta Iłża. Wręczył podziękowanie dla członka Zarządu Markowi Jaroszowi oraz 
złożył podziękowania Naczelnikowi Marianowi Oleszczukowi a także wszystkim 
przedstawicielom ze Starostwa Powiatowego. Powiedział, że  tegoroczne dożynki były bardzo 
udaną, potrzebną imprezą.  
 
Rzecznik Prasowy Starosty Radomskiego Marian Oleszczuk powiedział, że oprócz tych 
informacji dotyczących dożynek, które ukazały się w mediach lokalnych i regionalnych, jest po 
rozmowie z redakcją „Zielony Sztandar” i niebawem i tam ukaże się materiał. 
 

 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  poprosił o rozszerzenie porządku obrad o dodatkowy 
punkt 7a dotyczący wniosku z Wydziału Edukacji w sprawie upoważnienia Wicestarosty 
Radomskiego Leszka Margasa do zatwierdzania i podpisywania w imieniu Zarządu arkuszy 
organizacyjnych szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 
powiat. Następnie poprosił o przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Przyjęcie protokołu Nr  94/2017 poprzedniego posiedzenia Zarządu. 

 
3. Przyjęcie wstępnych założeń do projektu budżetu powiatu na 2018 rok. 
 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2017 Wydziału Komunikacji w sprawie ustalenia wysokości 

opłat obowiązujących w 2018 roku za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze Powiatu 
Radomskiego oraz ich przechowywanie na parkingu strzeżonym. 

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 25/2017 Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia środków 

o kwotę 10.000 złotych w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 
Pionkach na zakup pomocy naukowych w związku z realizacją projektu innowacji 
pedagogicznej „Lekcja z SITA” w roku szkolnym 2017/2018. 
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6. Rozpatrzenie wniosku Nr 27/2017 Wydziału Edukacji w sprawie propozycji zmian w 

zakresie wydzielonego rachunku dochodów na 2017 rok w Międzypowiatowym 
Ośrodku Doskonalenia Nauczycieli w Radomiu z siedzibą w Iłży oraz wydatków nimi 
finansowanych. 

 
7. Rozpatrzenie wniosku Nr 28/2017 Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż 820 kg złomu będącego w posiadaniu Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego w Chwałowicach. 

 
7a    Rozpatrzenie wniosku Nr 29/2017 Wydziału Edukacji w sprawie podjęcia Uchwały 

Zarządu Powiatu Radomskiego w sprawie upoważnienia Wicestarosty Radomskiego 
Leszka Margasa do zatwierdzania i podpisywania w imieniu Zarządu arkuszy 
organizacyjnych szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 
powiat. 

 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 28/2017 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

zmiany statutu Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej –
Szpital w Iłży. 

 
9. Rozpatrzenie wniosku Nr 29/2017 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w sprawie 

dokonania zmian w budżecie powiatu polegające na przeniesieniu wydatków: 
zmniejszeniu wydatków o kwotę 382.800,00 zł i zwiększeniu wydatków o w/w kwotę z 
przeznaczeniem na zadania inwestycyjne. 

 
10. Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2017 Biura ds. Funduszy Europejskich w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy o partnerstwie na rzecz realizacji projektu pn. „Rozwój 
infrastruktury w zakresie zrównoważonej mobilności miejskiej na terenie Gminy Miasta 
Radomia oraz Powiatu Radomskiego” pomiędzy Powiatem Radomskim a Gminą Miasta 
Radomia. 

 
11. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2017 Wydziału Finansowego dotyczącego podjęcia uchwały 

w sprawie zmiany do Uchwały Nr 278/2016 Zarządu Powiatu Radomskiego z dnia 5 
grudnia 2016 roku w sprawie zasad centralizacji rozliczeń podatku od towarów i usług 
(VAT) w Powiecie Radomskiem i jego Jednostkach Organizacyjnych. 

 
12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w planie wydatków budżetu 

powiatu na 2017 rok. 
 
13. Sprawy różne. 

 
 
Porządek obrad  został przyjęty jednogłośnie. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad- Przyjęcie protokołu Nr  94/2017 
poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
 
 
Protokół Nr 94/2017 poprzedniego posiedzenia Zarządu został przyjęty bez uwag.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad- Przyjęcie wstępnych założeń do 
projektu budżetu powiatu na 2018 rok. 
 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że w  związku z pracą nad budżetem na 
przyszły 2018 rok trzeba przyjąć wstępne założenia. Na poziom dochodów powiatu w 2018 
roku będzie miało wpływ przewidywane wykonanie roku bieżącego oraz przyznane kwoty 
subwencji i dotacji celowych z budżetu państwa i innych powiatów i gmin. Powiedział, że 
dwie najważniejsze rzeczy to podwyżki i zwiększenie wydatków bieżących. W zakresie 
wydatków na wynagrodzenia proponuje się przyjęcie podwyżek tj. średnio 150 złotych  plus 
dodatek za wysługę lat. Poinformował, że w związku z tym, iż w założeniach Rady Ministrów 
do projektu budżetu państwa na 2018 rok, ujęto, iż ceny towarów i usług konsumpcyjnych 
wzrosną o 102,3% oraz prognozuje się , iż w roku bieżącym wzrosną o 101,8% oraz mając na 
uwadze, iż w budżecie powiatu na 2017 rok nie zaplanowano wzrostu wydatków rzeczowych, 
a tym samym nie zapominając o konieczności ich ograniczenia proponuje się wydatki bieżące 
pozapłacowe przyjąć z uwzględnieniem 1 % wzrostu cen. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że to o czym mówił Starosta jest bez 
nauczycieli, ponieważ Ministerstwo Edukacji Narodowej zakłada podwyżki w najbliższych 3 
latach 15%, a na przyszły rok jest planowane 5% od 1 kwietnia. To wszystko jest jeszcze nie 
podane oficjalnie. Dodała, że tak jak było robione co roku, również utworzą rezerwę celową i 
jeśli będzie taka sytuacja, że trzeba będzie te pieniądze przenieść na wynagrodzenia to 
oczywiście uruchomią je w trakcie roku. Jak również bez rządówki, ponieważ ich płace są 
zamrożone na przyszły rok. Powiedziała, że podobnie jak w poprzednich latach wszyscy 
kierownicy i dyrektorzy złożą zapotrzebowania na zadania inwestycyjne oraz poważniejsze 
remonty. I będzie to tak jak rok rocznie rozpatrywane przez Zarząd w toku prac nad 
projektem uchwały budżetowej. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął w/w założenia do projektu budżetu powiatu na 2018 rok. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2017 
Wydziału Komunikacji w sprawie ustalenia wysokości opłat obowiązujących w 2018 roku za 
usuwanie pojazdów z dróg na obszarze Powiatu Radomskiego oraz ich przechowywanie na 
parkingu strzeżonym. 
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Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że Minister Finansów opublikował 3 
sierpnia 2017 roku nowe stawki. Dodał, że Powiat bierze górne stawki z widełek, wynika to z 
tego, że  i tak do tych samochodów, które trzeba dla bezpieczeństwa w ruchu drogowym 
ściągnąć, to Powiat dokłada i ponosi z tego tytułu straty. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że już w tym roku dopłacili 37 tys 
złotych do holowania i przechowywania samochodów. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie 
ustalenia wysokości opłat obowiązujących w 2018 roku za usunięcie pojazdu z drogi i jego 
parkowanie na parkingu strzeżonym i skierował ją pod obrady Rady Powiatu 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 25/2017 
Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia środków o kwotę 10.000 złotych w Centrum 
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Pionkach na zakup pomocy naukowych w 
związku z realizacją projektu innowacji pedagogicznej „Lekcja z SITA” w roku szkolnym 
2017/2018. 
 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego w Pionkach, chce przystąpić do współpracy z Fundacją Edukacji Dzieci i 
Młodzieży Ekonomia Przyszłości i w ramach tej współpracy uczyć się jeżyka angielskiego i 
niemieckiego.  Dodał, że w projekt będzie obejmował 97 uczniów. Jest to dość nowatorska 
metoda nauki. Powiedział, że część potrzebnego sprzętu do nauki dostarcza Fundacja i 
licencję na korzystanie z tej metody. Natomiast CKZiU zwraca się z prośba o przekazanie 
kwoty 10.000 złotych na zakup pomocy dydaktycznych tzn: zakup 5 urządzeń SITA, 4 
kompletów materiałów dla nauczycieli  oraz 27 podręczników dla uczniów. Uważa, że ma to 
przełożenie na to jak później placówka jest postrzegana jaką ma rekrutację i jest to w naszym 
interesie. A języki obce w dzisiejszych czasach są podstawą funkcjonowania. Oczywiście są 
wątpliwości czy ta metoda jest skuteczna, ale opinie ma pochlebne i w skali kraju wiele szkół 
i kursów tą metodą się odbywa. Dlatego proponuje, aby przekazać te środki. 
 
Po krótkiej dyskusji. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył w/w wniosek. 
Środki na ten cel będą pochodzić z rezerwy ogólnej. 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku - Rozpatrzenie wniosku Nr 27/2017 Wydziału 
Edukacji w sprawie propozycji zmian w zakresie wydzielonego rachunku dochodów na 
2017 rok w Międzypowiatowym Ośrodku Doskonalenia Nauczycieli w Radomiu z siedzibą w 
Ił ży oraz wydatków nimi finansowanych. 
 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że Międzypowiatowy Ośrodek 
Doskonalenia Nauczycieli osiągnie dochody ze szkolenia  Rad Pedagogicznych i szacuje, że 
będzie to kwota 3.300 złotych i zwiększa to ich wydzielony rachunek dochodów i proponują , 
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aby tą kwotę podzielić na : 1.000 złotych na prenumeratę fachowej literatury, tusz do 
drukarek oraz papier ksero, a kwotę 2.300 zł na sfinansowanie usług pocztowych i 
telegraficznych. 
 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył wniosek w 
sprawie propozycji zmian w zakresie wydzielonego rachunku dochodów na 2017 rok w 
Międzypowiatowym Ośrodku Doskonalenia Nauczycieli w Radomiu z siedzibą w Iłży oraz 
wydatków nimi finansowanych. 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku - Rozpatrzenie wniosku Nr 28/2017 Wydziału 
Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 820 kg złomu będącego w posiadaniu 
Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach. 
 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego w Chwałowicach zgromadziło 820 kg złomu  i zwraca się z prośba o wyrażenie 
zgody na sprzedaż złomu. Uzyskane środki ze sprzedaży zostaną odprowadzone na dochody 
budżetowe powiatu radomskiego. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 398/2017 w 
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż złomu. Stanowi ona załącznik Nr 2 do protokołu. 
 

  Przystąpiono do realizacji punktu 7a  porządku – Rozpatrzenie wniosku Nr 29/2017 
Wydziału Edukacji w sprawie podjęcia Uchwały Zarządu Powiatu Radomskiego w sprawie 
upoważnienia Wicestarosty Radomskiego Leszka Margasa do zatwierdzania i podpisywania 
w imieniu Zarządu arkuszy organizacyjnych szkół i placówek oświatowych, dla których 
organem prowadzącym jest powiat. 
 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że dzień 31 sierpień był ostatnią datą 
starych przepisów oświatowych , a od 1 września mamy nowe przepisy, które przewiduje, że 
arkusze organizacyjne po otrzymaniu pozytywnej opinii Kuratorium Oświaty powinien 
zatwierdzić organ. Dlatego jest propozycja, aby w imieniu Zarządu, który jest organem 
powiatu Wicestarosta Leszek Margas mógł podpisywać te arkusze. 
 
 
 Po krótkiej dyskusji, Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 399/2017 w sprawie 
upoważnienia Wicestarosty Radomskiego Leszka Margasa do zatwierdzania i 
podpisywania w imieniu Zarządu arkuszy organizacyjnych szkół i placówek 
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest powiat.  Stanowi ona załącznik Nr 
3 do protokołu. 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 28/2017 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zmiany statutu Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej –Szpital w Iłży. 
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Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że ta zmiana statutu ma związek z 
nocną i świąteczną pomocą lekarską. Pojawiało się wiele problemów czy na pewno musi być 
ta zmiana, były też takie wątpliwości na Radzie Społecznej dziś już ich nie ma, ponieważ w 
najnowszym Dzienniku Ustaw te sprawy bardzo konkretnie precyzuje i jest zapisane, że 
poradnia nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej jest przypisana do komórki podstawowa 
opieka zdrowotna. W związku z tym, w statucie szpitala trzeba utworzyć POZ, żeby była 
nocna i  świąteczna pomoc opieki zdrowotnej. Dodał, że Ministerstwo Zdrowia teraz mocno 
te wszystkie kody resortowe porządkuje i będzie na to czas do końca marca. 
 
Członek Zarządu Marek Jarosz powiedział, że w Iłży funkcjonuje ten wyższy poziom. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że funkcjonują dwa warianty 
podstawowy i uzupełniający. Różnica polega na tym, że usługa podstawowa może być 
świadczona przez lekarzy, którzy są aktualnie na izbie przyjęć zatrudnieni. Natomiast usługa 
o większym zakresie, musi być świadczona odrębnym personelem. Oba nasze szpitale wzięli 
tę opcję uzupełniającą. 
 
Członek Zarządu Marek Jarosz powiedział, że w tej wyższej formie są wyjazdy i problem 
był z tym, czy na zmianie może być lekarz i pielęgniarka i czy ten sam lekarz i ta sama 
pielęgniarka może dojechać w tym samym czasie do chorego, który wymaga pomocy, i 
okazuje się, że może.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że bywają takie rozwiązania, że 
dyrektorzy zawierają z lekarzami umowy, że świadczą usługi nocnej i świątecznej pomocy ze 
swoim samochodem , bo to nie jest tak , że musi mieć karetkę by dojechać do pacjenta. 
 
Po dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmiany statutu Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej –
Szpital w Iłży i skierował go pod obrady Rady Powiatu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 29/2017 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu 
polegające na przeniesieniu wydatków: zmniejszeniu wydatków o kwotę 382.800,00 zł i 
zwiększeniu wydatków o w/w kwotę z przeznaczeniem na zadania inwestycyjne. 
 
Starosta Radomski Mirosłąw Ślifirczyk powiedział, że wniosek dotyczy zmian w budżecie, 
a mianowicie dotyczy dwóch zadań drogowych, na które brakuje środków finansowych po 
otwarciu ofert. Pierwsze zadanie inwestycyjne przebudowa drogi w Gminie Wolanów, 
Konary-Mniszek. Zadanie to było szacowane na 1.250.000,00 zł. Ofertę złożyła jedna firma, 
która zaoferowała wykonanie przebudowy drogi za kwotę 1.603.566,90 zł, wobec czego 
brakuje 353.566,90 zł. Oczywiście można zrobić tak, oferty są otwarte i można czekać i 
uzupełnić kwotę i wprowadzić ją do budżetu na sesji i wtedy jest pokrycie na rozstrzygnięcie 
przetargu. Jeśli tej kwoty nie uzupełniamy to trzeba unieważnić przetarg i zrezygnować w 
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tym roku z tego zadania, bo nie da się powtórzyć procedury przetargowej i zdążyć to zadanie 
wykonać. Jeśli chodzi o drugie zadanie inwestycyjne dotyczące przebudowy drogi: 
Wieniawa-Przytyk –Jedlińsk, również wpłynęła jedna oferta. Jej cena przekracza 24.221,64 zł  
zaplanowane wydatki na tym zadaniu. W związku z czym proponują przenieść z wydatków 
bieżących zaplanowanych na remonty bieżące dróg powiatowych i obiektów mostowych. 
 
 
Po dyskusji Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie przyjął w/w wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2017 
Biura ds. Funduszy Europejskich w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o 
partnerstwie na rzecz realizacji projektu pn. „Rozwój infrastruktury w zakresie 
zrównoważonej mobilności miejskiej na terenie Gminy Miasta Radomia oraz Powiatu 
Radomskiego” pomiędzy Powiatem Radomskim a Gminą Miasta Radomia. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że startujemy w porozumieniu z 
Miastem, dokładając do ich wniosku nasze dwie ścieżki rowerowe. Wnioski konkursowe 
muszą trafić do 3 października  do Mazowieckiej Jednostki Wdrażania Programów Unijnych. 
Jest projekt umowy jaką lider czyli Miasto Radom przedstawiło nam i trzeba będzie tą umowę 
zawrzeć żeby można było dalej wniosek realizować. W związku z tym jest prośba, aby 
zwrócić się  do Rady Powiatu o wyrażenie zgody na realizację takiego projektu. Dodał, że ten 
konkurs multimodalny jest projektem kompleksowym, nie da się go złożyć tylko ze ścieżek 
rowerowych. Na ten wniosek składa się zakup autobusów, inteligentna komunikacja, 
parkingi. To wszystko w efekcie przekracza minimalny próg ilości punktów 60 % . 
Powiedział, że Miasto występuje niemal o całą alokację środków na to działanie, 64 mln 
kosztów kwalifikowanych z tego naszych 27 mln, pozostała kwota jest Miasta. Dodał, że 20% 
jest po naszej stronie a 80% można uzyskać. Wspomniał, że do Miasta złożyli wniosek o 4 
ścieżki rowerowe dodatkowo Kozłów i Gębarzów. Mówił, że jeździli na wizje lokalne, 
zostało wszystko przeanalizowane. Okazało się  tak, że od granic Powiatu do najbliższej 
ścieżki , która jest w mieście jest 4 km. Miasto to sobie przeliczyło i nie stać ich, aby w tym 
momencie  realizować ścieżkę 4 km. Warunkiem tutaj  jest spójność ścieżek rowerowych 
Powiatu ze ścieżkami rowerowymi w Mieście Radomiu, dlatego ta ścieżka został wykreślona. 
Jeśli chodzi o drugą ścieżkę Gębarzów to tutaj bardzo fajnie się zachował Pan Burmistrz 
Kumięga. Złożyło się tak, że z drugiej strony kopalni gdzie już jest teren Skaryszewa, gmina 
miała dość dużą działkę i Burmistrz powiedział, że jeśli to będzie oddanie takiej powierzchni 
jaka jest Miastu potrzebna spowoduje to, że tą ścieżkę będziemy budować, to on deklaruje, 
oddanie tyle ile Miasto będzie potrzebować na utworzenie punktu przesiadkowego. To 
rozwiązanie niestety zostało wykluczone przez prawników z Miasta. Ponieważ okazuje się , 
że ustawa o transporcie zbiorowym, która nakłada obowiązek na Miasto organizowania 
komunikacji miejskiej nie pozwala organizować punktu przesiadkowego poza granicami 
Miasta Radomia. W efekcie zostały dwie ścieżki, do tej w stronę  Domaniowa Miasto 
zobowiązało się , że od ul. Wolanowskiej, gdzie już jest ścieżka rowerowa, przebudują 
istniejący chodnik do parametrów ciągu pieszo-jezdnego do granic Powiatu. Drugi kierunek z 
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Milejowic do Taczowa w tej chwili brakuje tam 1700 m, żeby była spójność ze ścieżkami w 
mieście. Była rozważana taka sytuacja, że Zarząd Dróg Wojewódzkich będzie drugim 
partnerem  tego wniosku, ale nie mogli być partnerem, jednak zobowiązali się, że wybudują 
ten brakujący fragment w przyszłym roku, żeby była spójność. 
 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawi wyrażenia 
zgody na zawarcie umowy o partnerstwie na rzecz realizacji projektu pn. „Rozwój 
infrastruktury w zakresie zrównoważonej mobilności miejskiej na terenie Gminy Miasta 
Radomia oraz Powiatu Radomskiego” pomiędzy Powiatem Radomskim a Gminą Miasta 
Radomia i skierował go pod obrady Rady Powiatu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2017 
Wydziału Finansowego dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmiany do Uchwały Nr 
278/2016 Zarządu Powiatu Radomskiego z dnia 5 grudnia 2016 roku w sprawie zasad 
centralizacji rozliczeń podatku od towarów i usług (VAT) w Powiecie Radomskiem i jego 
Jednostkach Organizacyjnych. 
 
Wniosek dotyczy zmiany nazwy ulicy z Władysława Domagalskiego na Tadeusza 
Mazowieckiego jaką podjęła Rad Miejska w Radomiu . Zmiana ta wymaga dokonania zmian 
w uchwale dot. centralizacji rozliczeń podatku od towarów i usług we wszystkich jednostkach 
organizacyjnych powiatu.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że trzeba dokonać tej zmiany, ponieważ 
była podjęta uchwała Zarządu Powiatu o centralizacji VAT, gdzie były podane dane adresowe 
i teraz trzeba to zmienić i poinformować wszystkie jednostki. 
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur dodała, że umów wszystkich nie ma potrzeby aneksować, 
ze względu na zmianę adresu. Jednak, jeśli była by potrzeba zmiany czegoś w umowie to 
wtedy trzeba zmienić nazwę ulicy na obowiązującą. 
 
 
 Po krótkiej dyskusji, Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 400/2017 w sprawie 
zmiany do Uchwały Nr 278/2016 Zarządu Powiatu Radomskiego z dnia 5 grudnia 2016 
roku w sprawie zasad centralizacji rozliczeń podatku od towarów i usług (VAT) w 
Powiecie Radomskiem i jego Jednostkach Organizacyjnych. Stanowi ona załącznik Nr 4 
do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad – Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie zmian w planie wydatków budżetu powiatu na 2017 rok. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że przygotowany projekt zmian, 
zawiera tylko zmiany po stronie wydatków budżetu powiatu. Są to przeniesienia w 
jednostkach organizacyjnych Powiatu. Pierwsza zmiana dotyczy przeniesienia oszczędności 
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w łącznej kwocie 4.460 złotych, z przeznaczeniem na przegląd kserokopiarek i drukarek w 
LO w Iłży. Następna zmiana dotyczy również  LO w Iłży, i przeniesienia między paragrafami 
kwoty 2.850 złotych, w związku z wyższą niż planowano odpłatnością za studia 
podyplomowe trzech nauczycieli. Kolejne zmiany dotyczą Centrum Kształcenia Zawodowego 
i Ustawicznego w Pionkach, gdzie pani dyrektor wystąpiła z wnioskiem o przeniesienie 
oszczędności w kwocie 2.000 złotych na sfinansowanie rocznego abonamentu za dziennik 
elektroniczny i 600 zł na zapłatę obowiązkowej składki OC samochodu oraz kwoty 2.000 zł z 
przeznaczeniem na opłatę licencji programu płacowego. Kolejna zmiana dotyczy 
Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu, proponuje się przenieść oszczędności w kwocie 
1.250 złotych, z przeznaczeniem na zakup żywności na potrzeby Centrum Aktywizacji 
Zawodowej oraz sekretariatu Powiatowego Urzędu Pracy i Powiatowej Rady Rynku Pracy, 
gdzie potrzeby okazały się wyższe niż planowano. Ostatnie zmiany dotyczą działu 854, gdzie 
proponuje się przenieść 900 złotych z przeznaczeniem na sfinansowanie opłat za usługi 
telefoniczne oraz Internet  w Poradni w Pionkach. Natomiast w Młodzieżowym Ośrodku 
Wychowawczym, proponuje się przenieść kwotę 1.543 złote są to przeniesienia między 
wynagrodzeniem a dodatkowym wynagrodzeniem rocznym, 119 złotych z materiałów na 
odsetki z uwagi na to , że dwóch pracowników wystąpiło o ponowne wyliczenie dodatkowego 
wynagrodzenia rocznego. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 401/2017 w sprawie zmian w planie 
wydatków budżetu powiatu na 2017 rok. Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad – Sprawy różne 
 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, o pomocy finansowej dla tych 
którzy ucierpieli w nawałnicach jakie przeszły przez województwo kujawsko-pomorskie. 
Powiat Radomski wybrał najbardziej dotkniętą zniszczeniami gminę Rogowo, którą chce 
wesprzeć. Obecnie oczekuje na odpowiedź od Wójta gminy. 
  
Członek Zarządu Marek Jarosz powiedział, że otrzymał informację, że od 13 do 27 są 
przyjmowane wnioski o odszkodowania na wiosenne przymrozki dla rolników. Sady mają 
przyznawane po 2.000 tys zł jeśli ktoś ubezpieczył co najmniej 50% w gospodarstwie , a jeśli 
nie to po 1.000 zł. z hektara, a za krzewy i truskawki otrzymają po 1.000 zł,  jeśli ktoś 
ubezpieczył więcej nić 50 % w gospodarstwie, jeśli nie posiada ubezpieczenia  to otrzyma po 
500 zł.  Zwrócił również uwagę na gospodarstwo rolne w Chwałowicach, które na zasiewy 
jesienne wchodzi już na pola. Żeby utrzymać te pola chociaż na średnim poziomie jest 
potrzeba zakupu odpowiedniego sprzętu  np. kombajn. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że jeśli chodzi o potrzeby w 
Chwałowicach to dyrektor powinien przedstawić biznes plan jak w ogóle widzi 
funkcjonowanie tego gospodarstwa. 
 
 
Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 95 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 1450 
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2. Wicestarosta -  
Leszek Margas….………………………..                         
 
3.Członek Zarządu –  
Marek Jarosz……………………………          
                      

 
4. Członek Zarządu –  
Adam Siczek …………………………..              
                  

 
5. Członek Zarządu - 
Henryk Słomka…………………………                                

 
Sekretarz Powiatu – 
Renata Mazur ………………………….                                  

 
Skarbnik Powiatu – 

                                                           Joanna Wontorska……………………… 
 


